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Sēdē piedalās 8 komitejas locekļi: 
Klātienē: Sandris Bēča, Patricija Andersone (līdz plkst.13:10), Juris Grasmanis, Andris 
Jankovskis, Andris Jefimovs, Raimonds Reinis, Edgars Treimanis, Jānis Veits 
 
Sēdē piedalās: 
Klātienē: Uldis Vārna, Evija Farbotko, Gunta Gulbe, Eva Mahta, Andis Ādiņš, Gundars 
Venens, Una Ržepicka, Raivis Kalējs, Linards Tiļugs, Andrejs Radzevičs, Iveta 
Samoviča, Inga Ratniece, Ilva Jurkeviča  
Attālināti: Kristīne Pastore, Kintija Krauze, Diāna Grudule, Mārtiņš Mikāls, Simona 
Muceniece, Anete Kraule, Mairita Krētaine, Elza Fišmeistare, Madara Lagzdiņa, Velta 
Feodorova, Ilva Markus Narvila, Aleksis Stežko, Inese Tauriņa, Artūrs Caune, Gatis 
Kristaps, Jānis Sperga.  
 
Sēdē nepiedalās 3 komitejas locekļi: Dzintars Kudums, Gatis Kalniņš, Aivars Priedols 
 
Sēdi vada Sandris Bēča 
 
Sēdi protokolē Agnese Muzikante 
 
Sēdes veids: atklāta. 
 
Sēde tiek ierakstīta audioierakstā. 
 
Sēdes darba kārtība: 

1. Par dalību Eiropas komisijas "SHORE" projektā 

2. Par dalību ESF+projektā "STEM un pilsoniskās līdzdalības norises plašākai 
izglītības pieredzei un karjeras izvēlei" 



3. Par finansējuma piešķiršanu Aizputes pagasta pamatskolai Erasmus+ projekta 
realizēšanai un paraksta tiesību piešķiršanu direktorei projekta dokumentu apritē. 

4. Par izmaiņām līgumā par sadzīves atkritumu apsaimniekošanas laukuma Vaiņodē 
nodošanu bezatlīdzības lietošanā 

5. Par Jāņa Aigara iecelšanu Dienvidkurzemes novada pašvaldības Zvejas rīku 
sadales komisijas locekļa amatā un atļauju savienot valsts amatpersonas amatu 

6. Par līdzdalību projektā “Dienvidkurzemes dārgakmeņi” sadarbībā ar nodibinājumu 
“Nodibinājums Liepāja 2027” 

7. Par fizisku personu debitoru parādu izslēgšanu no grāmatvedības uzskaites 

8. Par Dienvidkurzemes novada integrētā mobilitātes rīcības plāna 2035. gadam 1. 
darba varianta nodošanu publiskajai apspriešanai 

9. Par parāda norakstīšanu debitoram (juridiskai personai), kurš ir izslēgts no Latvijas 
Republikas Uzņēmumu reģistra 

10. Par projekta "Aizputes Livonijas ordeņa pils sgrafito restaurācijas dokumentācijas 
izstrāde" īstenošanu 

11. Par administratīvā akta izdošanas termiņa pagarināšanu 

12. Par zemes vienības “Ceļa Zalsteri”, Kazdangas pagasts, iznomāšanu 
lauksaimniecības vajadzībām 

 
Papildus jautājumi: 

13. Par līdzdalību projektā “Dzīvās vēstures festivāls “Seeburg”” sadarbībā ar 
nodibinājumu “Nodibinājums Liepāja 2027” 

14. Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības 2024.gada publiskā pārskata 
apstiprināšanu 

15. Par līdzfinansējuma piešķiršanu grāmatu un audiovizuālo darbu izdošanā 
Dienvidkurzemes novadā 

16. Par papildinājumiem Dienvidkurzemes novada pašvaldības “Par sniegtajiem 
maksas pakalpojumiem Dienvidkurzemes novada pašvaldības sporta 
infrastruktūrā” nolikumā 

17. Par papildus līdzfinansējuma piešķiršanu Dienvidkurzemes Brīvprātīgo 
ugunsdzēsēju biedrībai 

18. Par saistošo noteikumu “Grozījumi saistošos noteikumos Nr.2025/7 “Par 
Dienvidkurzemes novada pašvaldības 2025. gada budžeta plānu” apstiprināšanu 

19. Par dalību ERASMUS+ projektā 

20. Par zemes vienības "Pie Elkukalniem" Gaviezes pagasts, daļas 2,1 ha platībā, 
iznomāšanu lauksaimniecības vajadzībām 

 

 

 

 



 

Finanšu komitejas priekšsēdētāja vietnieks Sandris Bēča informē par darba 
kārtībai papildus iesniegtajiem jautājumiem. 
 
Priekšlikumi: 
 

Darba kārtības 8.jautājumu izskatīt kā pirmo jautājumu, iesniedza Sandris Bēča 
  
Balsojums par priekšlikumu "Darba kārtības 8.jautājumu izskatīt kā pirmo jautājumu": 

Balsošanas rezultāts:  par - 8; pret - 0; atturas - 0; nebalsoja - 0. 

Priekšlikums pieņemts 
 

Iekļaut darba kārtībā 13. punktu (lēmuma projekts DKN/2025/2.1/517 "Par 
līdzdalību projektā “Dzīvās vēstures festivāls “Seeburg”” sadarbībā ar 
nodibinājumu “Nodibinājums Liepāja 2027”"), iesniedza Sandris Bēča. 
  
Balsojums par priekšlikumu "Iekļaut darba kārtībā 13. punktu (lēmuma projekts 
DKN/2025/2.1/517 "Par līdzdalību projektā “Dzīvās vēstures festivāls “Seeburg”” 
sadarbībā ar nodibinājumu “Nodibinājums Liepāja 2027”")": 

Balsošanas rezultāts:  par - 8; pret - 0; atturas - 0; nebalsoja - 0. 

Priekšlikums pieņemts 
 

Iekļaut darba kārtībā 14. punktu (lēmuma projekts DKN/2025/2.1/516 "Par 
Dienvidkurzemes novada pašvaldības 2024.gada publiskā pārskata 
apstiprināšanu"), iesniedza Sandris Bēča. 
  
Balsojums par priekšlikumu "Iekļaut darba kārtībā 14. punktu (lēmuma projekts 
DKN/2025/2.1/516 "Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības 2024.gada publiskā 
pārskata apstiprināšanu")": 

Balsošanas rezultāts:  par - 8; pret - 0; atturas - 0; nebalsoja - 0. 

Priekšlikums pieņemts 
 
 

Iekļaut darba kārtībā 15. punktu (lēmuma projekts DKN/2025/2.1/506 "Par 
līdzfinansējuma piešķiršanu grāmatu un audiovizuālo darbu izdošanā 
Dienvidkurzemes novadā"), iesniedza Sandris Bēča. 
  
Balsojums par priekšlikumu "Iekļaut darba kārtībā 15. punktu (lēmuma projekts 
DKN/2025/2.1/506 "Par līdzfinansējuma piešķiršanu grāmatu un audiovizuālo darbu 
izdošanā Dienvidkurzemes novadā")": 

Balsošanas rezultāts:  par - 7; pret - 0; atturas - 0; nebalsoja - 1. 

Priekšlikums pieņemts 
 

 



 

Iekļaut darba kārtībā 16. punktu (lēmuma projekts DKN/2025/2.1/518 "Par 
papildinājumiem Dienvidkurzemes novada pašvaldības “Par sniegtajiem maksas 
pakalpojumiem Dienvidkurzemes novada pašvaldības sporta infrastruktūrā” 
nolikumā"), iesniedza Sandris Bēča. 
  
Balsojums par priekšlikumu "Iekļaut darba kārtībā 16. punktu (lēmuma projekts 
DKN/2025/2.1/518 "Par papildinājumiem Dienvidkurzemes novada pašvaldības “Par 
sniegtajiem maksas pakalpojumiem Dienvidkurzemes novada pašvaldības sporta 
infrastruktūrā” nolikumā")": 

Balsošanas rezultāts:  par - 8; pret - 0; atturas - 0; nebalsoja - 0. 

Priekšlikums pieņemts 
 

Iekļaut darba kārtībā 17. punktu (lēmuma projekts DKN/2025/2.1/520 "Par papildus 
līdzfinansējuma piešķiršanu Dienvidkurzemes Brīvprātīgo ugunsdzēsēju 
biedrībai"), iesniedza Sandris Bēča. 
  
Balsojums par priekšlikumu "Priekšlikums iekļaut darba kārtībā 17. punktu (lēmuma 
projekts DKN/2025/2.1/520 "Par papildus līdzfinansējuma piešķiršanu Dienvidkurzemes 
Brīvprātīgo ugunsdzēsēju biedrībai")": 

Balsošanas rezultāts:  par – 1 (Andris Jankovskis; pret – 5 (Sandris Bēča, Juris 
Grasmanis, Patricija Andersone, Raimonds Reinis, Edgars 
Treimanis); atturas – 1 (Jānis Veits); nebalsoja – 1 (Andris 
Jefimovs). 

Priekšlikums noraidīts 
 

Iekļaut darba kārtībā 18. punktu (lēmuma projekts DKN/2025/2.1/519 "Par saistošo 
noteikumu “Grozījumi saistošos noteikumos Nr.2025/7 “Par Dienvidkurzemes 
novada pašvaldības 2025. gada budžeta plānu” apstiprināšanu"), iesniedza Sandris 
Bēča. 
  
Balsojums par priekšlikumu "Iekļaut darba kārtībā 18. punktu (lēmuma projekts 
DKN/2025/2.1/519 "Par saistošo noteikumu “Grozījumi saistošos noteikumos Nr.2025/7 
“Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības 2025. gada budžeta plānu” apstiprināšanu")": 

Balsošanas rezultāts:  par - 8; pret - 0; atturas - 0; nebalsoja - 0. 

Priekšlikums pieņemts 
 

Iekļaut darba kārtībā 19. punktu (lēmuma projekts DKN/2025/2.1/521 "Par dalību 
ERASMUS+ projektā"), iesniedza Sandris Bēča 
  
Balsojums par priekšlikumu "Iekļaut darba kārtībā 19. punktu (lēmuma projekts 
DKN/2025/2.1/521 "Par dalību ERASMUS+ projektā")": 

Balsošanas rezultāts:  par - 8; pret - 0; atturas - 0; nebalsoja - 0. 

Priekšlikums pieņemts 
 



 

Iekļaut darba kārtībā 20. punktu (Par zemes vienības "Pie Elkukalniem" Gaviezes 
pagasts, daļas 2,1 ha platībā, iznomāšanu lauksaimniecības vajadzībām), 
iesniedza Edgars Treimanis 
  
Balsojums par priekšlikumu "Iekļaut darba kārtībā 20. punktu "Par zemes vienības "Pie 
Elkukalniem" Gaviezes pagasts, daļas 2,1 ha platībā, iznomāšanu lauksaimniecības 
vajadzībām": 

Balsošanas rezultāts:  par - 8; pret - 0; atturas - 0; nebalsoja - 0. 

Priekšlikums pieņemts 
 
 

8.§ 
Par Dienvidkurzemes novada integrētā mobilitātes rīcības plāna 2035. gadam 1. 

darba varianta nodošanu publiskajai apspriešanai 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 00h 05m 33s 
 

Sandris Bēča Piesaka darba kārtības jautājumu "Par Dienvidkurzemes novada 
integrētā mobilitātes rīcības plāna 2035. gadam 1. darba varianta 
nodošanu publiskajai apspriešanai". 
  

Una Ržepicka Ziņo, ka projekta ietvaros ir izstrādāts Dienvidkurzemes novada 

pašvaldības mobilitātes plāns, un sagatavota tā pirmā redakcija. 

Pakalpojumu nodrošina SIA "Gardens", kas līguma ietvaros izstrādā 

plānus gan Dienvidkurzemes novadam, gan Liepājas valsts pilsētai, 

jo projektā piedalās vairāki sadarbības partneri no Latvijas – tostarp 

Liepāja, Kurzeme un citi. Liepājas mobilitātes plāns jau ir virzīts uz 

jūnija komiteju un domes sēdi, taču Liepājas deputāti ir nolēmuši 

jautājumu atlikt un skatīt jūlijā. Projektā paredzēta gan Liepājas, gan 

Dienvidkurzemes mobilitātes plāna izstrāde, kam pievienots kopīgs 

ietekmes uz vidi novērtējuma pārskats. Pēc domes apstiprinājuma šī 

pirmā redakcija tiek nodota publiskajai apspriešanai, kuru vēlams 

organizēt vienlaicīgi abām pašvaldībām, jo dokumentiem ir kopīga 

ietekmes izvērtēšana. Šodien sanāksmei attālināti pievienojas arī 

plāna izstrādātāji no SIA "Artemis", kuri sniegs komentārus un 

atbildēs uz jautājumiem par plāna saturu. Aicina lemt par turpmāko 

rīcību – vai plānu virzīt uz jūnija domes sēdi un publisko apspriešanu 

kopā ar Liepāju, vai arī veikt nepieciešamos precizējumus un skatīt to 

jūlijā vienlaikus ar Liepājas dokumentu. Piedāvā dot vārdu 

izstrādātājiem, ja par pašu procesu vai lēmumprojektu jautājumu nav. 
 

Andrejs Rdzevičs Uzsver, ka mobilitātes plāna izstrādē vajadzētu koncentrēties ne tikai 

uz vīziju un plašiem, zaļiem mērķiem, bet arī uz konkrētām, reālām 



problēmām, kas skar Dienvidkurzemes novada iedzīvotājus – tostarp 

attālākus pagastus kā Embūti, Dunikas, Bārtu un Kalēti. Aicina skaidri 

parādīt, kā plānā ir paredzēta sabiedriskā transporta attīstība, īpaši 

Grobiņas mezgla kontekstā, kā arī norāda uz nepieciešamību 

informēt par konkrētām pārbūves iespējām un finansējuma avotiem. 

Uzskata, ka plāna izstrādātājiem ir jārunā saprotami un konkrēti – 

nevis vispārināti par attīstību, bet par reālām pārmaiņām, kas skars 

iedzīvotāju ikdienu. Pauž bažas, ka pēc apstiprināšanas plāns var 

ierobežot mobilitāti, īpaši laukos, ja netiek ņemtas vērā vietējo 

iedzīvotāju vajadzības un reālās iespējas. Radzevičs min piemēru ar 

iespējamu neskaidru autobusu maršrutu caur Ventspili, Aizputi un 

Skrundu, kas šķiet nelietderīgs. Aicina neveikt sasteigtus lēmumus, 

bet rīkot atsevišķu vai kopīgu darba grupas sēdi, lai detalizēti izskatītu 

plāna piedāvātos risinājumus. Uzsver, ka ir svarīgi būt reālistiskiem 

par valsts iespējām nodrošināt finansējumu, un uzskata, ka plānam 

jābūt praktiski pielietojamam, nevis tikai teorētiskam redzējumam. 
 

Gatis Kristaps Informē deputātus, ka mobilitātes plāna izstrāde notiek kopš 2023. 

gada jūlija, un tiek paralēli veidoti divi plāni. Procesā notiek regulāras 

tikšanās ar ekspertiem, un pēdējā norisinās 2024. gada 31. martā. 

Plāns tiek izstrādāts INTERREG projekta ietvaros, atbilstoši 

Dienvidkurzemes novada ilgtspējīgas mobilitātes vīzijai, kas paredz 

videi draudzīgu un pieejamu sabiedriskā transporta sistēmu. Plāns 

aptver transporta plānošanu, infrastruktūras attīstību un sabiedriskā 

transporta pieejamības uzlabošanu ar mērķi samazināt privāto auto 

izmantošanu. Tiek izstrādāti divi attīstības scenāriji – klimata 

neitralitātes un līdzsvarotās attīstības. Klimata neitralitātes scenārijā 

tiek iekļauti arī dzelzceļa projekti un mobilitātes punkti pie dzelzceļa 

stacijām Grobiņā, Kalvenē un Mālos. Papildus plānoti mobilitātes 

punkti arī Priekulē, Pāvilostā un Aizputē. Investīcijas līdz 2035. 

gadam paredzētas 128 miljonu eiro apmērā līdzsvarotās attīstības 

scenārijā un 192 miljoni eiro klimata neitralitātes scenārijā. Aicina 

Artūru Cauni izskaidrot sabiedriskā transporta attīstības koncepciju, 

un inženieri– parādīt vizualizāciju ar Grobiņas mobilitātes punktu. 
 

Artūrs Caune Informē, ka ir sagatavota sabiedriskā transporta rīcības plāna pirmā 

redakcija, kurā iekļauti priekšlikumi nākamās desmitgades 

uzlabojumiem Liepājas funkcionālajā telpā. Sistēma paredz 

integrāciju starp valsts reģionālajiem pārvadājumiem, Liepājas 

pilsētas transportu un skolēnu pārvadājumiem. Pamatā ir ideja par 

savienotu sabiedriskā transporta sistēmu ar mobilitātes punktiem. 

Uzsver, ka finansējums līdz šim vienmēr ir bijis nepietiekams, tāpēc 



nepieciešams pakāpenisks uzlabojums. Priekšlikumi ietver vienotu 

biļešu sistēmu Liepājas reģionā, lai samazinātu izmaksas 

iedzīvotājiem un uzlabotu pieejamību. Otrs būtiskais virziens ir 

maršrutu tīkla pārveide, veidojot pārsēšanās punktu Grobiņā un 

savienojot novada centrus ar Liepāju. Ieteikts arī viens reģionāls 

maršruts caur Liepāju (no Priekules līdz Nīcai) un četri savienojumi ar 

Aizputi, Durbi, Pāvilostu un Bārtu. Turklāt tiek ierosināti pilotprojekti 

transportam pēc pieprasījuma, kā arī iespēja izveidot vilciena pieturas 

punktus Grobiņā un, nākotnē – arī Kalvenē vai Ilmārēs, uzlabojot 

piekļuvi vilcienu satiksmei. Dokumentā ir iekļauta arī ideja par 

maršrutu integrāciju Liepājas pilsētas teritorijā ar vairākām ērtām 

pārsēšanās vietām (piemēram, Brīvības iela, Metalurgs, Jaunā 

Ostmala). Uzsver, ka piedāvātie pasākumi var veicināt sabiedriskā 

transporta izmantošanas pieaugumu, taču sabiedriskais transports 

nespēs pilnībā atrisināt visas mobilitātes problēmas novadā. 

Uzlabojumi paredzēti pakāpeniski un mērķtiecīgi. 
 

Jānis Sperga Informē, ka Grobiņas mobilitātes punkts tiek plānots Priežu ielā, ar 

iespēju vienlaikus apkalpot vairākus autobusus. Tas atbilst plānotajai 

maksimālajai maršrutu noslodzei. Projektā paredzētas labiekārtotas 

platformas un stāvlaukumi "Park & Ride" funkcijai. Lai gan punkts 

neatrodas tieši pie A9 šosejas, autobusi var piebraukt, izmantojot 

nelielu apkārtceļu. Tādējādi mobilitātes punkts tiek novietots tuvāk 

iedzīvotājiem. Shēmā parādīts sabiedriskā transporta maršrutu 

organizācijas priekšlikums – maršruti tiek izkliedēti pa vairākiem 

pievienojumiem A9 šosejai, tā mazinot slodzi uz vienu pieslēgumu un 

uzlabojot satiksmes plūsmu. Uzsver, ka Rīgas un Ventspils ielas 

krustojumā jau šobrīd dažās diennakts stundās veidojas sastrēgumi. 

Ja tie nākotnē pastiprināsies, var izmantot alternatīvu maršrutu – pa 

vietējo autoceļu V1222, izbraucot pie Liepājas pilsētas regulējama 

krustojuma. Arī šis risinājums ļauj izvairīties no Lielās ielas 

pārslogošanas. Līdz ar to maršrutu izkliedēšana nenoslogo Grobiņas 

centrālās ielas, tostarp posmu no Priežu līdz Celtnieku ielai. Attiecībā 

uz Rīgas un Ventspils ielas mezglu Sperga norāda, ka teritorijas 

plānojums paredz iespēju nākotnē izbūvēt vairāklīmeņu satiksmes 

mezglu. Viena no versijām paredz A9 novietot otrajā līmenī, 

savienojot to ar ceļiem P113 un P111. Šāds risinājums būtu jāvērtē 

kontekstā ar TEN-T autoceļu attīstību, jo A9 intensitāte jau pārsniedz 

regulā noteiktos rādītājus. Plāns paredz satiksmes mierināšanu, 

palielinot vietu gājējiem un velo infrastruktūrai. Risinājumi var būt 

dažādi – no pilnīgām pārbūvēm līdz vienkāršiem marķējumiem un 



elektroniskiem satiksmes plūsmas risinājumiem. Tiek izskatīts arī 

priekšlikums ierīkot velojoslas visā Lielās ielas garumā. 
 

Edgars Treimanis 
Raimonds Reinis 
Sandris Bēča 
Andrejs 
Radzevičs 

Tiek uzdoti jautājumi izstrādātājiem, lēmumprojekta virzītājam. 

Diskutē, vai dokuments ir saistošs vai tikai ieteikumu formā. 

Noskaidrojas, ka tas ir stratēģisks plāns ar konceptuāliem 

risinājumiem, kur konkrētie inženiertehniskie risinājumi tiks izstrādāti 

nākotnē, galvenokārt būvprojektēšanas posmā. Tas kalpo kā 

vadlīnijas turpmākajai rīcībai. Uzsvērts, ka šis plāns nav juridiski 

saistošs kā normatīvs akts, taču tas ir pamats, uz kura balstīt 

nākotnes lēmumus, līdzīgi kā attīstības programmās vai stratēģijās. 

Sarunu laikā tiek atzīts, ka, neskatoties uz zaļajiem mērķiem, 

Dienvidkurzemes novada teritorija ir mazāk apdzīvota, un ne visur 

iespējami blīvi sabiedriskā transporta vai mobilitātes punktu risinājumi 

kā lielās pilsētās. Tiek apspriesta “park & ride” sistēma. Eksperti 

norāda, ka Liepājas funkcionālajā areālā tās ieviešana notiek 

pakāpeniski – plānotas nelielas pilotteritorijas Grobiņā, Aizputē un 

Priekulē. Tomēr atzīts, ka īstermiņā šo punktu izmantošana būs 

ierobežota un pieprasījumu ierobežo nelielie attālumi starp 

apdzīvotajām vietām. Sarunas notiek par to, vai iedzīvotāji vispār 

tikuši iesaistīti plānošanā un vai ticams, ka viņi izmantos jaunos 

punktus. Tiek aicināts rēķināties ar iedzīvotāju paradumiem un 

pieprasījumu, kā arī ar infrastruktūras reālo attīstības potenciālu. 

Uzdoti jautājumi, kāpēc Liepājas pašvaldība šo plānu nevirza tālāk. 

Tiek skaidrots, ka iemesls ir dzelzceļa infrastruktūras attīstības 

sadaļas izmaksas un īstenošanas neskaidrība. Uzsvērta 

nepieciešamība pēc pragmatiskas pieejas – detalizētas investīciju 

sadalīšanas, Liepājas viedokļa uzklausīšanas un izvērtējuma par 

ietekmi uz vietējiem uzņēmumiem un satiksmes organizāciju. Tiek 

aicināts precizēt katras ieceres izmaksas, iespējamo lietojumu un 

atbilstību iedzīvotāju vajadzībām, pirms to virzīt tālāk. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  nav 

"PRET" -  3 (Sandris Bēča, Andris Jankovskis, Andris Jefimovs) 

"ATTURAS" -  
4 (Patricija Andersone, Juris Grasmanis, Edgars Treimanis, 
Jānis Veits) 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Raimonds Reinis) 

NOLEMJ: 
Noraidīts lēmuma projekts "Par Dienvidkurzemes novada 
integrētā mobilitātes rīcības plāna 2035. gadam 1. darba 
varianta nodošanu publiskajai apspriešanai". 

Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 01h 06m 12s 



1.§ 
Par dalību Eiropas komisijas "SHORE" projektā 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 01h 06m 13s 
 

Sandris Bēča Piesaka darba kārtības jautājumu "Par dalību Eiropas komisijas 
"SHORE" projektā". 
  

Andrejs Radzevičs Ziņo par darba kārtības jautājumu. 

 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Patricija Andersone, Sandris Bēča, Juris Grasmanis, 
Andris Jankovskis, Andris Jefimovs, Raimonds Reinis, 
Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīts lēmuma projektu "Par dalību Eiropas komisijas 
"SHORE" projektā" un virzīt uz domes sēdi. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 01h 07m 45s 
 
 

2.§ 
Par dalību ESF+projektā "STEM un pilsoniskās līdzdalības norises plašākai 

izglītības pieredzei un karjeras izvēlei" 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 01h 07m 46s 
 

Sandris Bēča Piesaka darba kārtības jautājumu "Par dalību ESF+projektā "STEM 
un pilsoniskās līdzdalības norises plašākai izglītības pieredzei un 
karjeras izvēlei"". 
  

Andrejs Radzevičs Ziņo par darba kārtības jautājumu. 

 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Patricija Andersone, Sandris Bēča, Juris Grasmanis, 
Andris Jankovskis, Andris Jefimovs, Raimonds Reinis, 
Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par dalību ESF+projektā "STEM 
un pilsoniskās līdzdalības norises plašākai izglītības 
pieredzei un karjeras izvēlei"" un virzīt uz domes sēdi. 

 

Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 01h 09m 51s 



3.§ 
Par finansējuma piešķiršanu Aizputes pagasta pamatskolai Erasmus+ projekta 

realizēšanai un paraksta tiesību piešķiršanu direktorei projekta dokumentu apritē. 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 01h 09m 55s 
 

Sandris Bēča Piesaka darba kārtības jautājumu "Par finansējuma piešķiršanu 
Aizputes pagasta pamatskolai Erasmus+ projekta realizēšanai un 
paraksta tiesību piešķiršanu direktorei projekta dokumentu apritē."  

Andrejs Radzevičs Ziņo par darba kārtības jautājumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Patricija Andersone, Sandris Bēča, Juris Grasmanis, 
Andris Jankovskis, Andris Jefimovs, Raimonds Reinis, 
Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu "Par finansējuma piešķiršanu 
Aizputes pagasta pamatskolai Erasmus+ projekta 
realizēšanai un paraksta tiesību piešķiršanu direktorei 
projekta dokumentu apritē" un virzīt uz domes sēdi. 

 

Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 01h 11m 05s 
 
 

4.§ 
Par izmaiņām līgumā par sadzīves atkritumu apsaimniekošanas laukuma Vaiņodē 

nodošanu bezatlīdzības lietošanā 
 

Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 01h 11m 06s 
 

Sandris Bēča Piesaka darba kārtības jautājumu "Par izmaiņām līgumā par 
sadzīves atkritumu apsaimniekošanas laukuma Vaiņodē nodošanu 
bezatlīdzības lietošanā".  

Anete Kraule 
Mārtiņš Mikāls 

Ziņo par darba kārtības jautājumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Patricija Andersone, Sandris Bēča, Juris Grasmanis, 
Andris Jankovskis, Andris Jefimovs, Raimonds Reinis, 
Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par izmaiņām līgumā par 
sadzīves atkritumu apsaimniekošanas laukuma Vaiņodē 
nodošanu bezatlīdzības lietošanā" un virzīt uz domes sēdi. 

Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 01h 13m 51s 



5.§ 
Par Jāņa Aigara iecelšanu Dienvidkurzemes novada pašvaldības Zvejas rīku 

sadales komisijas locekļa amatā un atļauju savienot valsts amatpersonas amatu 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 01h 13m 52s 
 

Sandris Bēča Piesaka darba kārtības jautājumu "Par Jāņa Aigara iecelšanu 
Dienvidkurzemes novada pašvaldības Zvejas rīku sadales komisijas 
locekļa amatā un atļauju savienot valsts amatpersonas amatu". 
  

Mairita Krētaine Ziņo par darba kārtības jautājumu. 
2025. gada marta domes sēdē tiek atbrīvots viens no Zvejas rīka 
sadales komisijas locekļa pienākumu veicējiem, un tiek dots 
uzdevums izsludināt jauna komisijas locekļa vietu. Tiek izsludināts 
ārējais konkurss, kurā tiek saņemti trīs pieteikumi, bet diemžēl 
izvēlētais kandidāts atsakās. Līdz ar to tiek izsludināts arī iekšējais 
konkurss, kurā piesakās Jānis Aigars, un tiek sagatavots lēmuma 
projekts par viņa iecelšanu amatā un amata savienošanas atļaujas 
izsniegšanu. 
 

Juris Grasmanis Uzdod jautājumu un noskaidro par saņemtajiem pieteikumiem. 
Saka, ka, lai arī tiek minēti trīs iesniegumi, ja viens atsakās, tad kur 
paliek otrais un trešais? 
 

Mairita Krētaine 
 

Paskaidro, ka pirmajā reizē tiešām ir bijuši trīs ārējie pieteikumi, kas 
ir pievienoti lēmuma projektam. Par to, kāpēc kandidāti neatbild, 
viņa iesaka komentēt Piekrastes attīstības komitejas vadītājam. 
 

Jānis Veits Norāda, ka komisijas sastāvā ir bijuši arī tie cilvēki, kas atsakās 
sakarā ar deklarāciju prasībām. Uzskata, ka izvirzītais kandidāts 
atbilst visām prasībām. 
 

Andrejs Radzevičs Norāda, ka komisijas locekļu iecelšana ir domes prerogatīva — 
dome pati izvēlas, un deputātiem ir jābūt pilnīgai informācijai. 
Uzsver, ka materiālos neesot skaidras informācijas par visiem 
kandidātiem, un tas var tikt interpretēts kā deputātu maldināšana. 
Aicina atlikt lēmumu līdz pilnīgas informācijas saņemšanai un 
uzsver, ka jautājumu vajadzētu skatīt kopā ar saistošo noteikumu 
izstrādi. Norāda, ka šobrīd lēmums tiek pieņemts ar ierobežotu 
informāciju, kas nav korekti. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  1 (Jānis Veits) 

"PRET" -  3 (Juris Grasmanis, Andris Jefimovs, Raimonds Reinis) 

"ATTURAS" -  3 (Patricija Andersone, Sandris Bēča, Edgars Treimanis) 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Andris Jankovskis) 



NOLEMJ: 

Noraidīt lēmuma projektu "Par Jāņa Aigara iecelšanu 
Dienvidkurzemes novada pašvaldības Zvejas rīku sadales 
komisijas locekļa amatā un atļauju savienot valsts 
amatpersonas amatu". 

 

Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 01h 18m 55s 

 

Izsludināts komitejas sēdes pārtraukums no plkst.12:30 līdz plkst.12:40 

 

6.§ 
Par līdzdalību projektā “Dienvidkurzemes dārgakmeņi” sadarbībā ar 

nodibinājumu “Nodibinājums Liepāja 2027” 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 01h 20m 46s 
 

Sandris Bēča Piesaka darba kārtības jautājumu "Par līdzdalību projektā 
“Dienvidkurzemes dārgakmeņi” sadarbībā ar nodibinājumu 
“Nodibinājums Liepāja 2027”". 
  

Linards Tiļugs Ziņo par darba kārtības jautājumu. 
Skaidro, ka viss process ir diezgan sarežģīts. Ja 20. februārī tiek 
pieņemts lēmums piedalīties lielajā projektā — Liepājas kā Eiropas 
kultūras galvaspilsētas gadījumā — tad, iegūstot nomināciju, jau 
2023. gada decembrī tiek noslēgts līgums starp pašvaldību un 
nodibinājumu. Šobrīd reāli darbi jau notiek, un ir jāparaksta konkrēti 
dokumenti par konkrētu pasākumu norisi. Tāpēc tiek sagatavots 
lēmuma projekts, kas paredz atbalstīt līdzdalību projektā. Par 
summu 250 tūkstoši eiro ir jāslēdz līgums. 

Gundars Venens Skaidro, ka Dienvidkurzeme piedalās Eiropas kultūras 
galvaspilsētas projektos ar idejām, kas radās jau pirms novada 
apvienošanas 2021. gadā — piemēram, Pētera Vaska koncerts 
Aizputē un Ērika Ešenvalda koncerts Priekulē. Šie projekti tika 
iekļauti Liepājas programmā, un tagad, kā sadarbības partneri, 
novads tos īsteno. 
Projekti papildināti ar Eiropas dalībnieku koncertciklu un Ēvalda 
Rimbenieka koncertiem. Finansējums (250 000 €) paredz šos 
pasākumus no šī gada līdz 2027. gadam. 
Venens norāda, ka producente ir Kristīne Zvirbule, bet budžetā 
līdzekļu pietrūka, tāpēc tie tiek segti no Eiropas kultūras 
galvaspilsētas finansējuma. 
 

Edgars Treimanis 
Gundars Venens 
Linards Tiļugs 

Sarunas par pašvaldības līdzdalību Eiropas kultūras galvaspilsētas 

projektos un konkrēto līgumu, naudas plūsmu un sadarbību, lai 

kultūras pasākumi reāli notiktu. Finansējums netiek palielināts, bet 



Sandris Bēča 
Juris Grasmanis 
Raimonds Reinis 

pārdalīts no Eiropas kultūras galvaspilsētas budžeta. Novads 

piedalās ar jau iepriekš saskaņotiem pamata projektiem, kurus 

realizē sadarbībā ar nodibinājumu, jo tam ir izdevīgāki nodokļu 

nosacījumi. Nauda ienāk nodibinājumā, tad daļa tiek pārskaitīta 

pašvaldībai pasākumu īstenošanai. 

Galvenais projekts paredz trīs gadus ilgu koncertciklu: 
• Rimbenieka koncerti katru gadu (bez maksas), 
• Pētera Vaska jubilejas koncerts Aizputē 2026. gadā, 
• Ešenvalda koncerti (biļešu pasākumi, arī uzvedums operā). 

Kopējais finansējums līdz 2027. gadam — 250 000 €, pašvaldība 
sedz ~50%. 
 

Andrejs Radzevičs Norāda, ka Rimbenieks ir tikai viens no pasākumiem, ko šogad 

plāno organizēt. Vēlas saprast, kā tiek tērēta nauda. Rosina, ka līdz 

domes sēdei būtu lietderīgi precizēt detaļas, lai būtu skaidrāk 

redzama naudas lietderība. Pauž bažas, ka šobrīd nauda vēl netiek 

pilnībā atgūta. 
 

Juris Grasmanis Norāda, ka projekta kopējās izmaksas ir 375 tūkstoši eiro. 

Gundars Venens  Skaidro, ka daļu segs biļešu ieņēmumi un sponsori, bet pašvaldība 

saņem atpakaļ ap 250 tūkstošus. 
 

Andrejs Radzevičs Pievērš uzmanību, ka jāzina, ko tieši pašvaldība finansē un kas ir 

sponsoru daļa. Vēlas skaidri saprast, par ko būs rēķini. 
 

Sandris Bēča Rosina visus jautājumus precizēt līdz domes sēdei un sagatavot 

pilnu pārskatu, precizēt arī līdzfinansējuma daļu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Patricija Andersone, Sandris Bēča, Juris Grasmanis, 
Andris Jankovskis, Andris Jefimovs, Raimonds Reinis, 
Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt ar precizējumiem lēmuma projektu "Par līdzdalību 
projektā “Dienvidkurzemes dārgakmeņi” sadarbībā ar 
nodibinājumu “Nodibinājums Liepāja 2027”" un virzīt uz 
domes sēdi. 

 

Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 01h 49m 14s 

Patricija Andersone ap plkst. 13:10 pamet komitejas sēdi, taču neizreģistrējas no 
balsošanas sistēmas. 

 



7.§ 
Par fizisku personu debitoru parādu izslēgšanu no grāmatvedības uzskaites 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 01h 49m 15s 
 

Sandris Bēča Piesaka darba kārtības jautājumu "Par fizisku personu debitoru 
parādu izslēgšanu no grāmatvedības uzskaites". 
  

Evija Farbotko Ziņo par darba kārtības jautājumu. 

 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Andris 
Jefimovs, Raimonds Reinis, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Patricija Andersone) 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par fizisku personu debitoru 
parādu izslēgšanu no grāmatvedības uzskaites" un virzīt uz 
domes sēdi. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 01h 51m 13s 
 

9.§ 
Par parāda norakstīšanu debitoram (juridiskai personai), kurš ir izslēgts no 

Latvijas Republikas Uzņēmumu reģistra 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 01h 51m 15s 
 

Sandris Bēča Piesaka darba kārtības jautājumu "Par parāda norakstīšanu 
debitoram (juridiskai personai), kurš ir izslēgts no Latvijas 
Republikas Uzņēmumu reģistra". 
  

Evija Farbotko Ziņo par darba kārtības jautājumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Andris 
Jefimovs, Raimonds Reinis, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Patricija Andersone) 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par parāda norakstīšanu 
debitoram (juridiskai personai), kurš ir izslēgts no Latvijas 
Republikas Uzņēmumu reģistra" un vizīt uz domes sēdi. 

 

Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 01h 52m 16s 



10.§ 
Par projekta "Aizputes Livonijas ordeņa pils sgrafito restaurācijas 

dokumentācijas izstrāde" īstenošanu 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 01h 52m 17s 
 

Sandris Bēča Piesaka darba kārtības jautājumu "Par projekta "Aizputes Livonijas 
ordeņa pils sgrafito restaurācijas dokumentācijas izstrāde" 
īstenošanu". 
  

Una Ržepicka Ziņo par darba kārtības jautājumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Andris 
Jefimovs, Raimonds Reinis, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Patricija Andersone) 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par projekta "Aizputes Livonijas 
ordeņa pils sgrafito restaurācijas dokumentācijas izstrāde" 
īstenošanu" un virzīt uz domes sēdi. 

 

Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 01h 54m 25s 
 
 

11.§ 
Par administratīvā akta izdošanas termiņa pagarināšanu 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 01h 54m 26s 
 

Sandris Bēča Piesaka darba kārtības jautājumu "Par administratīvā akta 
izdošanas termiņa pagarināšanu". 
  

Gunta Gulbe Ziņo par darba kārtības jautājumu. 

Andrejs Radzevičs Jautā, vai apstrīdēšanai ir termiņš. Norāda, ka Būvniecības likums 
nosaka gala lēmumu divu mēnešu laikā un pagarināt nevar. 
 

Gunta Gulbe Piebilst, ka, ja iesniegusi trešā persona, mēneša laikā jāpaziņo, kas 
notiks tālāk. 

Andrejs Radzevičs Uzskata, ka nav jēgas noteikt jaunus termiņus, ja tie jau ir likumā un 
apstrīdēšana būvatļauju aptur automātiski. 
 

Gunta Gulbe Saka, ka jāgatavo korekts lēmums, nesaskata, ka būvvalde būtu 
kļūdījusies. 
 

Uldis Vārna Sarunas par ēkas vajadzību, tās saglabāšanu, nevis nojaukšanu. 



Andrejs Radzevičs 
Juris Grasmanis 
Raimonds Reinis 
 

Tiek sniegta informācija, ka iepriekš ir risinātas sarunas ar ministriju 
un Nodrošinājuma valsts aģentūru, bet tur nav vēlmes mainīt plānus 
— nojaukšana esot jau iepirkta, un līgums noslēgts. Pastāv risks, 
ka, ja nojaukšanu apturēs, firma pieprasīs kompensāciju. Projekts 
ar jauno depo nav tieši saistīts ar veco, tāpēc nojaukšanai nav 
pamata “zaļajā kursā”. Tiek rosināts domāt par juridisku risinājumu 
— piešķirt ēkai vietējas nozīmes kultūras pieminekļa statusu. 
Pagarināt apstrīdēšanas termiņu neesot jēgas, jo to jau nosaka 
likums, un lieks pagarinājums neko nedos. Pašvaldībai jāpieņem 
skaidrs lēmums, vai riskēt ar tiesvedībām vai tomēr ļaut nojaukšanu. 
 

Gunta Gulbe Saka, ka ir jāņem vērā Administratīvā procesa likums, kas paredz, 

ka uz iesnieguma pamata lēmums jāpieņem mēneša laikā, ja citos 

likumos nav noteikts citādi. 

 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Andris 
Jefimovs, Raimonds Reinis, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Patricija Andersone) 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par administratīvā akta 
izdošanas termiņa pagarināšanu" un virzīt uz domes sēdi. 

 

Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 02h 14m 44s 

 

12.§ 
Par zemes vienības “Ceļa Zalsteri”, Kazdangas pagasts, iznomāšanu 

lauksaimniecības vajadzībām 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 02h 14m 45s 
 

Sandris Bēča Piesaka darba kārtības jautājumu "Par zemes vienības “Ceļa 
Zalsteri”, Kazdangas pagasts, iznomāšanu lauksaimniecības 
vajadzībām". 
  

Elza Fišmeistere Ziņo par darba kārtības jautājumu. 

 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Andris 
Jefimovs, Raimonds Reinis, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 



"NEPIEDALĀS" -  1 (Patricija Andersone) 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par zemes vienības “Ceļa 
Zalsteri”, Kazdangas pagasts, iznomāšanu lauksaimniecības 
vajadzībām" un virzīt uz domes sēdi. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 02h 15m 43s 
 

13.§ 
Par līdzdalību projektā “Dzīvās vēstures festivāls “Seeburg”” sadarbībā ar 

nodibinājumu “Nodibinājums Liepāja 2027” 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 02h 15m 45s 
 

Sandris Bēča Piesaka darba kārtības jautājumu "Par līdzdalību projektā “Dzīvās 
vēstures festivāls “Seeburg”” sadarbībā ar nodibinājumu 
“Nodibinājums Liepāja 2027”". 
  

Raimonds Reinis Ziņo par darba kārtības jautājumu. 

 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Andris 
Jefimovs, Raimonds Reinis, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par līdzdalību projektā “Dzīvās 
vēstures festivāls “Seeburg”” sadarbībā ar nodibinājumu 
“Nodibinājums Liepāja 2027”" un virzīt uz domes sēdi. 

 

Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 02h 16m 58s 
 
 

14.§ 
Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības 2024.gada publiskā pārskata 

apstiprināšanu 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 02h 16m 59s 
 

Sandris Bēča Piesaka darba kārtības jautājumu "Par Dienvidkurzemes novada 
pašvaldības 2024.gada publiskā pārskata apstiprināšanu". 
  

Uldis Vārna Ziņo par darba kārtības jautājumu. 
Skaidro, ka šī gada publiskais pārskats veidots kopīgi ar Attīstības 
daļu, atsijājot mazsvarīgu informāciju un koncentrējoties uz būtisko, 
kā to paredz likums. Tajā iekļauta informācija par novadu, budžetu, 
iedzīvotājiem, sabiedrības līdzdalību un noslēgumā – revidenta 
ziņojums. 



Andrejs Radzevičs Saka, ka publiskā pārskata izskatīšanai nav dots pietiekami daudz 
laika. Norāda, ka nav skaidri atspoguļoti Valsts kontroles ieteikumi 
un darbinieku skaits iestādēs, īpaši izglītības sektorā. Informācijai 
jābūt vienotā formā visām iestādēm un precīzāk jāparāda gan 
darbinieku, gan vakanču skaits. 
 

Uldis Vārna Sola, ka, ja informācija trūkst, tā tiks papildināta pirms domes sēdes. 
Pārskats šogad veidots pēc vienotas metodikas un likuma prasībām, 
lai nodrošinātu skaidru un strukturētu kopskatu. Iepriekš katra 
nodaļa sniedza savu redzējumu, kā rezultātā radās sadrumstalota 
informācija. Šoreiz ar Attīstības daļas palīdzību izcelti būtiskākie 
gada notikumi. 

Edgars Treimanis Uzsver, ka dokumentam jābūt noderīgam lietotājam — tam, kurš 
meklē atbildes vai vēlas saprast, kā pašvaldība, kā pakalpojumu 
sniedzējs, rada pievienoto vērtību. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Andris 
Jefimovs, Raimonds Reinis, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt ar papildinājumiem lēmuma projektu "Par 
Dienvidkurzemes novada pašvaldības 2024.gada publiskā 
pārskata apstiprināšanu" un virzīt uz domes sēdi. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 02h 35m 45s 
 
 

15.§ 
Par līdzfinansējuma piešķiršanu grāmatu un audiovizuālo darbu izdošanā 

Dienvidkurzemes novadā 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 02h 35m 46s 
 

Sandris Bēča Piesaka darba kārtības jautājumu “Par līdzfinansējuma piešķiršanu 
grāmatu un audiovizuālo darbu izdošanā Dienvidkurzemes novadā". 
  

Linards Tiļugs Ziņo par darba kārtības jautājumu. 

 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Andris 
Jefimovs, Raimonds Reinis, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 



NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par līdzfinansējuma piešķiršanu 
grāmatu un audiovizuālo darbu izdošanā Dienvidkurzemes 
novadā" un virzīt uz domes sēdi. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 02h 38m 04s 

 
 

16.§ 
Par papildinājumiem Dienvidkurzemes novada pašvaldības “Par sniegtajiem 

maksas pakalpojumiem Dienvidkurzemes novada pašvaldības sporta 
infrastruktūrā” nolikumā 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 02h 38m 05s 
 

Sandris Bēča Piesaka darba kārtības jautājumu "Par papildinājumiem 
Dienvidkurzemes novada pašvaldības “Par sniegtajiem maksas 
pakalpojumiem Dienvidkurzemes novada pašvaldības sporta 
infrastruktūrā” nolikumā". 
  

Andis Ādiņš Ziņo par darba kārtības jautājumu. Maksa tiek noteikta 10 eiro par 
spēli, taču bērniem un jauniešiem līdz 16 gadiem spēles ir bez 
maksas. Cena balstīta uz tirgus izpēti, salīdzinot ar Liepāju un Rīgu. 
Maksājumu organizē sporta organizators, izsniedzot kvīti un 
nododot naudu pārvaldei. Tiek plānots ieviest elektronisku 
maksājumu sistēmu ar QR kodu, bet vēl jāizstrādā kontroles 
mehānisms, kā pārbaudīt, vai maksājums veikts. 

 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Andris 
Jefimovs, Raimonds Reinis, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu "Par papildinājumiem 
Dienvidkurzemes novada pašvaldības “Par sniegtajiem 
maksas pakalpojumiem Dienvidkurzemes novada 
pašvaldības sporta infrastruktūrā” nolikumā" un virzīt uz 
domes sēdi. 

 

Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 02h 44m 00s 
 
 

17.§ 
Par papildus līdzfinansējuma piešķiršanu Dienvidkurzemes Brīvprātīgo 

ugunsdzēsēju biedrībai 
 

Jautājums netiek skatīs, jo priekšlikumos ir noraidīts. 
 



18.§ 
Par saistošo noteikumu “Grozījumi saistošos noteikumos Nr.2025/7 “Par 

Dienvidkurzemes novada pašvaldības 2025. gada budžeta plānu” apstiprināšanu 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 02h 44m 01s 
 

Sandris Bēča Piesaka darba kārtības jautājumu "Par saistošo noteikumu 
“Grozījumi saistošos noteikumos Nr.2025/7 “Par Dienvidkurzemes 
novada pašvaldības 2025. gada budžeta plānu” apstiprināšanu". 
  

Evija Farbotko Ziņo par budžeta grozījumiem, kas paredz ieņēmumu palielinājumu 

par 491 1325 Euro. Galvenie avoti ir NĪN pieaugums, ieņēmumi no 

īpašumu pārdošanas, dažādu projektu līdzfinansējumi un valsts 

mērķdotācijas. Ieņēmumi palielinās arī no līgumsodiem, 

apdrošināšanas atlīdzībām un vairākiem kultūras, izglītības un vides 

projektiem. 

Izdevumu sadaļā lielākās izmaiņas ir: 
• pārceļ divus ceļa projektus uz Komunālās pārvaldes budžetu, 
• pārdala dabas resursu nodokli no atkritumu laukumiem uz citiem 

vides projektiem (piem., lietus ūdens sistēmām), 
• papildus piešķīrumi skolām, muzejiem, sporta infrastruktūrai un 

siltuma iekārtu remontiem. 
Precizēti vairāki esošie un jauni projekti, piemēram, Nordplus, 
Erasmus, kultūras forumi un klavieru iegāde. Ir arī papildu izdevumi, 
kas saistīti ar Dziesmu un deju svētkiem, atbalstu biedrībai un 
neparedzētiem remontiem. Vairāki izdevumi tiek segti no 
ienākumiem, kas tiks saņemti no īpašumu pārdošanas. 
 

Andrejs Radzevičs Pauž neapmierinātību ar administrācijas budžeta plānošanu. 

Norāda, ka tiek pieprasīti papildus līdzekļi, taču tas nav pamats 

koriģēt tēriņus. Kritizē, ka daļa informācijas ir aizmirsta vai 

sagatavota pavirši. Uzdod jautājumus Una Ržepicka un noskaidro 

par budžeta plāna projektiem, to finansējumu un realizāciju. 

Uzdod jautājumus Uldim Vārna un noskaidro par pašvaldības 

iepriekš nomātu mašīnu. 
 

Evija Farbotko Informē, ka jāveic budžeta grozījumi. 

Andrejs Radzevičs Norāda, ka nav nepieciešams palielināt administratīvos izdevumus. 

Kritizē priekšlikumus par automašīnu iegādi. 
 

Juris Grasmanis Piebilst, ka iepirkumi notiek pēc iestāžu vadītāju iesniegumiem. 

Uzskata, ka jaunajiem deputātiem vajadzētu iepazīties ar budžetu 

tuvākajā laikā. 

 



Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Andris 
Jefimovs, Raimonds Reinis, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

NOLEMJ: 

Akceptēt ar grozījumiem lēmuma projektu "Par saistošo 
noteikumu “Grozījumi saistošos noteikumos Nr.2025/7 “Par 
Dienvidkurzemes novada pašvaldības 2025. gada budžeta 
plānu” apstiprināšanu" un virzīt uz domes sēdi. 

 

Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 03h 21m 27s 
 
 

19.§ 
Par dalību ERASMUS+ projektā 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 03h 21m 27s 
 

Sandris Bēča Piesaka darba kārtības jautājumu "Par dalību ERASMUS+ 
projektā". 
  

Andrejs Radzevičs Ziņo par darba kārtības jautājumu. 

 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Andris 
Jefimovs, Raimonds Reinis, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par dalību ERASMUS+ projektā" 
un virzīt uz domes sēdi. 

 

Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 03h 23m 48s 
 
 
 

20.§ 
Par zemes vienības "Pie Elkukalniem" Gaviezes pagasts, daļas 2,1 ha platībā, 

iznomāšanu lauksaimniecības vajadzībām 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 03h 21m 27s 
 

Sandris Bēča Piesaka darba kārtības jautājumu “Par zemes vienības "Pie 
Elkukalniem" Gaviezes pagasts, daļas 2,1 ha platībā, iznomāšanu 
lauksaimniecības vajadzībām”. 
  



Edgars Treimanis Informatīvi ziņo par zemesgabalu "Pie Elkukalniem", Gaviezes 
pagasts, iznomāšanu lauksaimniecības vajadzībām, kuram ir 
sarežģītas konfigurācijas un elektrības pārvadi. Ir potenciāls 
interesents, tāpēc steidzami jāpieņem lēmums, lai gabals nestāvētu 
neizmantots. Lēmuma virzīšana uz domes sēdi nepieciešama, lai 
nezaudētu investoru.  

 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Andris 
Jefimovs, Raimonds Reinis, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt zemes vienības "Pie Elkukalniem" Gaviezes 
pagastā 2,1 ha platībā iznomāšana lauksaimniecības 
vajadzībām, lēmumu virzot izskatīšanai uz domes sēdi. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 03h 25m 32s 
 

 
Finanšu komitejas priekšsēdētāja vietnieks Sandris Bēča 
 
 
Komitejas sekretārs Agnese Muzikante 
 


